
Verslag bijeenkomst BBN 17-9-2024 
 
Aanwezig: Paul Meijer, Johan Riemersma (waarnemend voorzitter), Jenna Vermaat, Hans Wels 
(verslag), Jan Bronius, Henk Ham 
 
Verslag 18 juni 2024: Geen opmerkingen. Bij de bijeenkomst voor nieuwe bewoners waren enkele 
nieuwe bewoners uit de binnenstad aanwezig. 
 
Volgende vergadering 15 oktober: Naast Belinda Elfrink komt ook Sandra Hovens. Zij wil ons vanuit 
de gemeente informeren over de isolatie aanpak woningen binnenstad. Johan Riemersma nodigt ook 
de werkgroep duurzame binnenstad uit. 
 
Uitspraak Raad van State: Verworpen, men mag op eigen risico beginnen met de bouw van Sam. Er 
loopt nog wel een bodemprocedure in verband met de hoogte van dit gebouw aan de Stadsring. 
 
Vergroening Vlasakkerweg: wordt druk aan gewerkt, wordt nog groener met wildere beplanting. De 
buurt heeft zelf ingezaaid, in samenwerking met de gemeente. Uitnodiging voor Femmie en Deborah   
komt t.z.t. om bij bijeenkomst BBN langs te komen, werkgroep Groen wordt dan ook uitgenodigd. 
Interview voor volgende BBN Nieuws maken? 
 
Actie vergroening Stadsring: troosttegels aangeboden aan wethouder Bijholt. Dit zijn tegels gemaakt 
van pulp en kroost uit vijvers. Er staat al jaren een bedrag van 3 tot 4 ton op de begroting van de 
gemeente. Nu wil de gemeente 1000 euro voor het verwijderen van de beschildering die de 
actiegroep langs de Stadsring heeft gemaakt terwijl deze al bijna weggeregend is. Paul Meijer gaat 
navraag doen over het bedrag op de begroting. 
 
Amersfoorts Jazz op de Hof: uit betrouwbare bron is vernomen dat men aan de horeca per bedrijf 
een groot bedrag heeft gevraagd om ook op de Hof iets te organiseren. Dat is niet te betalen voor de 
ondernemingen.  
 
Hof en Groenmarkt: er komt blijkbaar nog wel een proef met bakken met bomen op de Hof. Op de 
Groenmarkt komt mogelijk een bank als op de Varkensmarkt. Ruimte gaat ten koste van de terrassen 
daar, moeten inkrimpen. De plannen voor de Hof en de Groenmarkt duren nu al 4 jaar. Johan 
Riemersma gaar vragen bij de gemeente hoe het nu staat met deze plannen. 
 
Fasade: Paul Meijer denkt dat dit een goede club is. Prijsvraag: Paul Meijer en Johan Riemersma gaan 
in de binnenstad kijken welk pand we kunnen nomineren voor deze stadsprijs. 
 
Ring naar Park: Johan Riemersma gaat naar de bijeenkomst op 18 september. 
 
Uitkrant: lijkt ons niet echt voor de ‘gewone’ bewoner, je hebt echt wel wat geld nodig voor de 
evenementen die er in staan. De Stad Amersfoort wordt nog steeds niet bezorgd in de binnenstad, je 
moet hem zelf ophalen bij een aantal winkels. 
 
Werkgroepen: geen nieuws te melden. 
 
Nieuwe voorzitter: oproep komt in volgende BBN Nieuws, ook bewoners uitnodigen om bij de BBN 
bijeenkomsten langs te komen. Een roulerend voorzitterschap is ook mogelijk. 
 
Rondvraag: in 2025 werkgroepen BBN uitnodigen voor stadswandeling of rondvaart. 
 
Vergaderingen 2024: 15 oktober, 19 november en 17 december. 


